
 

Zápisnica z Rady školy pri ZŠ s MŠ, Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Miesto a čas: 14.03.2019 o 18.30 hod.  
                      zborovňa ZŠ s MŠ Koperníkova 24 Hlohovec 

Prítomní/neprítomní: 

   Mgr. Elena Dobiašová, predsedníčka rady školy – prítomná 

   Adriána Brezulová , podpredsedníčka rady školy – prítomná 

   Mgr. Blanka Tamajková – ospravedlnená 

   Mgr. Iveta Moravcová – prítomná 

   JUDr. Mária Petríková – ospravedlnená 

   Mgr. Zlatko Vladovič – neprítomný 

   Ing. Andrej Müller – prítomný 

   Mgr. Rastislav Hauliš – prítomný 

   Milan Chalány – prítomný 

   Zuzana Raciková - prítomná 

   Daniela Ukropcová – prítomná 

  Hosť: PaedDr. Denisa Králičová – riaditeľka ZŠ 

Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Nový člen RŠ 
3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2018/2019 
4. Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2018 
5. Návrh na počty žiakov do I. ročníka aj do prípravného pre budúci školský 

rok 
6. Schválenie plánu práce RŠ na rok 2019 
7. Aktuálne o škole 
8. Diskusia 
9. Záver 



 
 
 
 
Priebeh zasadnutia: 
 
K bodu 1: 
Predsedníčka rady školy privítala prítomných. Oboznámila ich s dnešným 
programom, ktorý dostali taktiež v pozvánke. 
 
K bodu 2: 
Prišlo k zmene člena RŠ. Pani Mgr. Miroslavu Kovarskú, ktorá rozviazala 
pracovný pomer v našej MŠ, podľa platného Štatútu RŠ sa dopĺňa 
v poradí ďalší člen RŠ zo zástupcov z úseku pedagogických pracovníkov 
MŠ, Mgr. Blanka Tamajková 
 
K bodu 3: 
Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 
2018/2019 predniesla p. riaditeľka PaedDr. Denisa Králičová 
 
K bodu 4: 
Výročnú správu o činnosti RŠ za rok 2018 predniesla predsedníčka RŠ 
Mgr. Elena Dobiašová 
 
K bodu 5: 
Návrh na počty žiakov do I. ročníka aj do prípravného pre budúci školský 
rok: Zápis prvákov je daný rovnako na všetkých ZŠ v termíne 10., 11. 
a 12.  apríla 2019 v čase od 10. 00 hod. do 17. 00 hod., ale zapísať dieťa 
do prvého ročníka je možné ešte počas celého mesiaca apríl. Na zápis 
musia prísť obaja rodičia z dôvodu, aby dieťa bolo zapísané len na jednu 
ZŠ. Pri zápise sa im okrem zápisného lístka, predloží aj predbežný záujem 
rodičov o bezplatné poberanie obedov od nového školského roka 
2019/2020, aby sa škola na počet žiakov, ktorí budú bezplatne poberať 
obedy vedela personálne zabezpečiť. 
Počet žiakov do prípravného ročníka je podľa zákona stanovený na počet 
10. A náš predbežný návrh na počet žiakov do I. ročníka je do 50 žiakov, 
čo bližšie bude upresnené po zápise. 
 
 
 



 
 
 
 
K bodu 6 
Plán práce RŠ na rok 2019 predniesla Mgr. Elena Dobiašová. Následne 
bol v počte 7 hlasov členov RŠ schválený bez pripomienok. 
 
K bodu 7 
Aktuálne o škole: 
1. Prítomní členovia RŠ mali k nahliadnutiu príspevky Rady rodičov na 

šk. rok 2018/2019 
2. Motivačný systém hodnotenia žiakov na škole 
3. Zakúpenie nábytku do tried + nové interaktívne tabule 
4. Dňa 4.4.2019 prebehne na škole zážitkové vyučovanie zamerané na 

čitateľskú a finančnú gramotnosť 
5. V súťaži Kalokagátia - žiak našej školy Oliver Šebesta získal 3 zlaté 

medaile pre školu 
6. Od 4. marca je otvorené 3. oddelenia MŠ pre deti do 3 rokov 
7. Dňa 3. apríla prebehne testovanie žiakov deviatych ročníkov 
8. Dňa 12. – 13. mája prebehne na škole testovanie žiakov 4. ročníkov – 

výskum IEA TIMSS 2019 – po prvý krát sa realizuje v elektronickej 
podobe prostredníctvom PC alebo tabletov. TIMSS sa zameriava na 
zisťovanie vedomostí a zručností z matematiky a prírodných vied 
žiakov 4. ročníka (populácia 1). Uskutočňuje sa pod záštitou 
Medzinárodnej asociácie pre hodnotenie výsledkov vzdelávania 
pravidelne v štvorročných cykloch od roku 1995 

9. Marec -  Mesiac knihy – v triedach prebehne pripravovaný projekt 
o spisovateľoch s výstupom 

10.  Apríl – Deň Zeme - v triedach prebehne taktiež pripravovaný projekt 
o národných parkoch Slovenska s výstupom 
 
K bodu 8 
Mgr. Iveta Moravcová – vedúca odboru školstva podala informácie 
o školských jedálňach v meste Hlohovec a prehodnotila potreby 
a vybavenie našej ŠJ. Taktiež upozornila na to, že v mesiaci máj 
prebehnú na školách rodičovské združenia zamerané na bližšie 
poskytnutie informácií rodičom o obedoch zadarmo. 
 
 



 
 
 
 
Ing. Andrej Muller a Mgr. Rastislav Hauliš upozornili o nevyhnutnosti 
oplotenia školy, nakoľko iba jediná zo všetkých ZŠ nemá pevné 
oplotenie a je priechodná,čo prispieva k  častému znečisťovaniu okolia 
školy a z hygienického hľadiska je to veľmi škodlivé pre žiakov 
základnej aj materskej školy. 
 
Uznesenie RŠ zo dňa 14.03. 2019 
 
a) RŠ berie na vedomie bez pripomienok: 

- Výchovno-vyučovanie výsledky za I. polrok šk. r. 
2018/2019 

- Nového člena RŠ 
- Výročnú správu za rok 2018 
- Návrh na počty žiakov do I. ročníka 

 
b) RŠ schválila:  
 

- Plán práce na rok 2019 
 
 

           K bodu 9 

Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. 

 

            Zapísala: Mgr. Elena Dobiašová 

 

           V Hlohovci, 14.03. 2019                     

 

      ________________________ 

                                                 Mgr. Elena Dobiašová 
                                        predsedníčka rady školy 

 



 

 


